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Радуловић ме је молио да питам ДС и да се Богољуб Карић брани са слободе. И
Мркоњић је био ту кад ме је питао. Да ја нисам интервенисао, Тадићеви би Дарку
Шарићу дозволили да добије пасош Црне Горе, и то после акције „Балкански ратник“
2009. године

  

  

Лидер социјалиста и шеф дипломатије Ивица Дачић испричао је за Курир досад
неоткривене детаље о познанству с Мишом Бананом, уценама и претњама из врха ДС,
својим фиокама о политичким противницима... Говори и о односу с Александром
Вучићем, ванредним парламентарним изборима, као и о томе да ли плаћа рекет магазину
Таблоид да не пишу о њему.

  

Да ли вам је лакнуло после Вучићеве тврдње да је тужилаштво 2013. закључило да
нема доказа да сте били повезани с групом Дарка Шарића?

  

- Наравно да сам захвалан што је премијер био јасан и прецизан да је вођен јасан
преистражни поступак и да нема доказа против мене. Он је једини изнео оно што је
чињеница. Све у вези с Радуловићем већ је било у надлежним институцијама. Седам
година траје прича о снимцима. Било је довољно времена да се испита природа
контаката.

  

 1 / 13



Ивица Дачић: Миша Банана је 2008. тражио да правим владу са ДС-ом, битно ми је шта каже Вучић а не Стефановић и Михајловићева
недеља, 13 септембар 2015 13:52

Вучић је такође рекао да је Банана те 2009, после акције „Мародер“, звао велики
број људи из СПС. Да ли је звао и вас?

  

- Наша комуникација никад није имала никакве везе са Шарићем, криминалом, нити с
било ким другим. Нисам знао да се води истрага против Радуловића и Шарића. И не само
ја него ни нико од мојих сарадника. Не знам кога је све звао и ко му се јавио. Занимљива
је друга ствар - не постоји евиденција комуникације коју је имао с другима, осим са СПС.
Велико је питање да ли ће се икад сазнати.

  

Како сте се упознали с Радуловићем?

  

- Мркоњић ме је упознао с њим. Боље да није.

  

И сад проклињете Мрку што вас је упознао?

  

- Мрка је сам хтео да оде и каже да нас је он упознао. Радуловић је био председник
Тениског савеза и долазио је у „Колинг“ на Дедињу, у оквиру ког су се налазили и
тениски терени. Тамо сам свраћао јер је тај ресторан близу мог стана.

  

А ко је онда Радуловића упознао с Бранком Лазаревићем, Тончевим?

  

- Ја сам све њих упознао. Они су се, као моји сарадници, сретали с људима с којима сам
и ја. Нисам ништа крио.

  

О чему су они разговарали с Бананом?

  

- Не знам о чему су разговарали, осим онога што су ми преносили кад је требало да се
консултују са мном. Тончев и Бранко су ми, рецимо, навели нешто у вези с неким
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италијанским инвеститором.

  

Ни Бранко Лазаревић није знао да се води истрага?

  

- А од кога да сазна?

  

Против њега је подигнут оптужни предлог.

  

- Тек треба да се докаже. Проблематична је та тврдња да је Лазаревић радио из
користољубља за „блекбери“.

  

Да ли сте му веровали више него што је требало?

  

- Бранко није имао информацију о истрази против Шарића јер је нисам имао ни ја. За
друге не знам. Нисам баба Ванга! Могао сам да се информишем из званичних извора.
Ево (показује докуменат „ОКГ Дарка Шарића“), нигде нема Мише. Требало је тад да ме
спрече да се виђам с неким ко је део нарко-клана или да ме ухапсе.

  

Постоје, наводно, и снимци с тоном?

  

- Не знам ништа о томе.

  

Да ли страхујете од тога да они могу да се појаве?

  

- Плашим се више од тога да морам као Калимеро да објашњавам да је неправда и да
нисам крив.
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Да ли вам је сад криво што сте га уопште и упознали? Познанство са Мишом
Бананом је велика мрља у вашој политичкој каријери.

  

- Шта сам могао! Кад видим да Миша седи са тадашњим америчким амбасадором
Монгомеријем и многим другима! Тачно је да ме је довео у заблуду. Живот ми је
практично уништен. Седам година моја породица живи под пресијом. Питајте ме како
реагују.

  

Како?

  

- Моја ћерка, која има девет година, гледајући пре неколико вечери Вучића кад је
говорио о „афери снимци“, почела је да плаче.

  

Јесте ли успели да јој објасните?

  

- Нисам никад код куће. У томе и јесте ствар, што немам времена за своју породицу. О
родитељима да и не причам. Тешко је било шта објаснити. Био сам наиван што сам
дозволио себи да дођем у такву ситуацију.
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Ко је све од демократа знао за Мишу Банану? Је л‘ га знао Борис Тадић?

  

- Не знам, то ћете морати њега да питате. Радуловић је у време заједнице са Црном
Гором организовао разне пословне пројекте с Русијом и с Аустријом и сарађивао с
многима из тадашње власти и у Србији у Црној Гори. И пре и после 2000. године. Није
био неко ко је дошао с улице. Људи из ДС су знали да имам контакт с њим. Није био
члан ДС, али био је веома ватрен да уђем у коалицију с демократама.

  

Причате у шифрама. Шта вам је дословце рекао: „Ивице, иди са Тадићем?“

  

- Рекао је да је за Србију боље да идем са ДС, а не са Шешељем и Коштуницом.

  

  

Саветовао вас је?

  

- Није, таман посла. То је било његово мишљење. Имао је и нека питања за неке људе.

  

Којих људи?
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- Није у реду да о томе говорим. Питао је за одређене људе и молио ме је да то пренесем
људима у ДС. Е, тада су људи из ДС направили целу конструкцију и увезали ме у своју
параноичну фатаморгану и помислили да нешто могу да политички злоупотребе када
дође време. Нема везе са Шарићем. Коректан сам човек јер не желим да злоупотребљам
имена. Молио ме је и за Џају, да питам Микија Ракића да пита Тадића да ли може да се
брани са слободе. За Богољуба Карића, такође. Нисам могао да утичем. Мркоњић је био
са мном. Био сам тад опозиција, а борио сам се да се то исто омогући и Мири Марковић.
Испао сам наиван.

  

Провлачите тезу да сте наивни. С друге стране, за вас важи да имате девет живота
и да сте надмашили и Млађана Динкића у томе?

  

- Већ сам умро ко зна кад. Ово је само моја реинкарнација. Ово што се мени дешава
човек не може да издржи. Преживео сам, бре, пети октобар! Постоји моја морална
одговорност јер сам се виђао с човеком који је касније оптужен за шверц дроге.
Поверовао сам, а Мише Банане није било ни на једном списку који је тад био везан за
било какав криминал.

  

А што сте га проверавали ако нисте знали да је криминалац?

  

- Не њега, свакога. Видим да се сад појавио листинг да је Радуловић долазио у МУП. Па
код мене нису могли да дођу људи који су сад на високим функцијама, јер су имали неке
прекршајне пријаве. Како су могли уопште да га пусте у зграду МУП.

  

Имате нешто на уму?

  

- Намерно су ме држали у тој мрежи. Хтели су да ме имају у шаци, кад им то буде
затребало. И да ми онда кажу: „Ево, имамо ово.“ Зато нисам ни знао ништа што се 2012.
дешавало. Нико ми није ни рекао за истрагу против Шарића и везе Радуловића с њим.
Нисам ни знао за акцију „Балкански ратник“.

  

А што нисте сменили директора полиције?
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- Он каже да ни он није знао.

  

Па ко је знао?

  

- Па, то и ја исто питам. Ни суд то није знао. И први пут ово говорим?

  

Шта?

  

- Шарић је тражио отпуст из српског држављанства како би добио пасош Црне Горе. То
је било после акције „Балкански ратник“. Полиција му је дала потврду да није осуђиван.
Пореска управа да нема задужења, а суд да му је 25. новембра 2009. дао уверење да
против њега није покренута истрага нити да је подигнута оптужница. Што значи да би он
све добио да ја нисам интервенисао. Па, ја се сад питам, мене нападају како то нисам
знао за Радуловића. Питам Тадићево правосуђе како то 25. новембра 2009, скоро годину
после мојих чувених снимака, нису чули и не знају ништа о Дарку Шарићу.

  

Кад је ДС с Тадићем на челу први пут „случај Банана“ употребио против вас?

  

- Кад су завршени избори 2012. и кад се гледало ко ће с ким да иде, речено је: „Ивице, ти
како хоћеш, али можеш бити српски Санадер, уколико не будемо заједно.

  

Ко вам је то рекао?

  

- Речено је више пута, а последњи пут смо били присутни Тадић, Ракић, Кркобабић,
Палма и ја. Није тешко закључити.
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Имате и ви фиоку, рекосте. Шта је у њој?

  

- Немам фиоку, већ фиоке. Оне не служе да бих паковао друге, него да имам
документацију.

  

О чему имате документацију, а да може да компромитује бивше партнере?

  

- Уопште не дајем те податке да бих било кога компромитовао, него да имам архиву о
свему што сам радио. Волео бих да се Родољуб Радуловић врати, да објасни шта има.
Чак и у овоме што је објављено нема ништа ново. Само снимак. Слика, без тона.

  

Биће и тона.

  

- Може да буде шта хоће! Ваљда знам о чему сам причао. Нисам ваљда толики идиот!

  

Ко стоји иза пуштања снимака?

  

- Не знам и не занима ме.

  

Преживели сте Председништво СНС иако је огромна већина тражила изборе.

  

- Увек сам био против ванредних избора, не мислим то да мењам. Ако Вучић мисли да је
то добро за политичку стабилност, онда то треба да се уради. Цела ова афера пуштања
снимака била је с намером да доведе до тога да падне Влада или да се моји односи с
Вучићем наруше. То јесте био циљ - да се преко мене нападне Вучић. Да је Вучић знао за
то и да је он погрешио јер је, ето, мафијаша Дачића укључио у све то.
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Али имате Стефановића и Михајловићеву, који испада да су упали у ту њихову игру.
И с њима треба да седите и даље у Влади.

  

- Увек сам говорио да ми је битно једино шта каже Александар Вучић. Све остало...

  

  

Небитно вам је шта каже министар полиције, потпредседница Владе?

  

- Не да је небитно, него овде је реч о политичким односима. Није добро да се дају такве
изјаве, али за мене је важно шта каже председник Владе.

  

Је л‘ вам битно и кад председник Владе каже да вас нема пет година у Таблоиду?
Да ли ви плаћате?

  

- Ја ако могу некога да убедим овако, речима. Иначе, преко рекета, тешко.

  

Ви не дајете рекет јер сте циција?
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- Да, циција сам. То и сам премијер каже. Стално ме напада да сам стипса, што је тачно,
из јужних сам крајева. Потпуно сам солидаран с њим и чудим се зашто тужилаштво не
реагује на такве бљувотине.

  

Овим можете да им се замерите, па ће тек да вас рекетирају.

  

- Њихов власник ми је сто пута слао поруке. Не знам шта о мени још није објављено. За
свашта су ме оптуживали. Нисам био сумњив ни Интерполу, ни ФБИ, ни ДЕА, једино сам
код наших овде постао сумњиво лице. То нећу опростити никада, до краја живота!

  

Коме? Шта то значи?

  

- Тим људима што су то организовали.

  

У чијој су делегацији били Мишковић и Беко 2008. кад сте правили владу?

  

- Како ја могу да водим у делегацију СПС некога ко није наш члан.

  

Али су они били тамо?

  

- Да, затекао сам их тамо. Тих дана ми је Тадић организовао састанке са свима редом -
од Папандреуа, Моратиноса, да би ме они убеђивали да правим Владу са њим.

  

И са Мишковићем и Беком?

  

- На једном од тих састанака у Ужичкој су били њих двојица.
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Шта је тада рекао Мишковић?

  

- Тад је ДСС држао полицију и БИА и они су брзо сазнали за тај састанак, тако да су
њих двојица отишли на море и нису се више мешали.

  

  

Мислите ли да ће вам људи сад веровати?

  

- Зашто не би кад никад ништа нисам крио.

  

Али кад сад испричате како је то све функционисало - уцене, како се прави владе,
с ким се преговара... Сад сви људи виде каква је то шарена лажа.

  

- Па људи то као не знају? Али ја говорим о времену које је прошло.

  

Ви сте у томе учествовали.

  

- Говорим о времену кад нису постојале институције, кад се све то дешавало на двору.

 11 / 13



Ивица Дачић: Миша Банана је 2008. тражио да правим владу са ДС-ом, битно ми је шта каже Вучић а не Стефановић и Михајловићева
недеља, 13 септембар 2015 13:52

  

На чијем двору? Тадићевом?

  

- Па ко је још имао двор?

  

Ако је Тадић био краљ, шта сте ви били - дворске луде?

  

- Они су хтели с нама да буду у сарадњи. Основна порука је следећа - добри сте, ОК, ал‘
за сваки случај да имамо ми нешто у фиоци. Е, тај сваки случај је дошао. Али ја то нисам
заслужио - био сам коректан партнер.

  

О саборцима

  

Бајатовић има и превише функција

  

Је л‘ Душан Бајатовић незадовољан што није изабран за потпредседника?

  

- Нема разлога да буде незадовољан, а можда и јесте. Па Бајатовићу бар не фале
функције. Има их колко оће.

  

Како се Александар Антић снашао на месту заменика председника?

  

- Па, добро му је кренуло. Одмах је морао да ме брани. Такво је време.

  

О председнику
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Не треба ми Томина заштина

  

Председник Николић је одмах скочио да вас брани. Што? Да ли се, како кажу
аналитичари, уплашио и својих снимака?

  

- Нисам тражио ни од кога нити да ме брани нити осуђује.

  

О СПС

  

Примирио сам Тончева

  

Је л‘ вам се оладила чорба у СПС?

  

- Оладила се чорба, све је у реду, идемо даље.

  

Јесте ли примирили Тончева? Говорио је да су потпредседници шупља бурад.

  

- То је реакција на то што није изабран за потпредседника. Сад је све у реду.

  

(Курир) 
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